
ZAPISNIK 
 

6. seje Sveta Krajevne skupnosti Lesce, ki je bila  v 
četrtek, dne 7.9. 2023 ob 19. uri, 

v sejni sobi Krajevne skupnosti 
 

Prisotni: Špela Globočnik, Zlatica Demšar, Miha Gluščič, Franci Kapus, Branko Rupar, 
Jože Mlinarič, Matej Burgar, Mojca Bešter, Branko Nerat in Andrej Jalen 

 
Ostali prisotni: Boštjan Brelih - strokovni delavec KS 
Opravičeno odsoten: Planinšek Matjaž 

 
Predsednica Sveta KS Lesce je pozdravila prisotne in ugotovila, da je Svet KS Lesce 
sklepčen, zato lahko nadaljuje z delom in dala na glasovanje predlagani dnevni red: 

 
Dnevni red: 
1. Ugotavljanje sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 6. redne seje 
2. Potrditev zapisnika 4. in 5. redne seje 
3. Finančno poročilo 
4. Družbeni center – investicije 
5. Druge investicije 2023 
6. Prometna problematika (Valvasorjeva, Begunjska) 
7. Participativni proračun – izvedba 
8. Aktualni prostorski akti Občine Radovljica 
9. Tajništvo KS 
10.Poplave avgust 2023 
11. Krajevni praznik – poročilo 
12.Razno 

a) Delo KS preko poletja 
b) Sestanek pri županu 
c) Drugo 

 

Predsednica je opozorila, da se seja snema in ni bilo pripomb udeleženih na seji. 
Sklepčnost     je potrjena in na dnevni red ni bilo pripomb. 

 
 

1. Ugotavljanje sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 6. redne seje 
 

Prisotnih je bilo devet članov Sveta KS Lesce. 
Špela Globočnik predlaga, da se seja snema za interno uporabo in za izdelavo 
zapisnika. 

 
SKLEP: Dnevni red je sprejet soglasno. Predlog o snemanju se je odobril z 
100% podporo z zahtevo, da se ga ne objavi v javnosti in da se posnetek 
shrani do konca mandata. 

 

 

 
2. Potrditev zapisnika 4. in 5. seje 

 
Člani Sveta Krajevne skupnosti Lesce niso imeli pripomb na zapisnik 4. seje Sveta 
KS Lesce.  

Predsednica pove, da je zapisnik 5. seje Sveta KS ostal na uničenem USB ključu 
in se bo potrudila, da se podatki osvežijo.    



 

SKLEP: Zapisnik 4. seje se potrdi. Zapisnik 5. seje se obravnava, ko se 
obnovijo podatki iz uničenega USB ključa. 

 
 

3. Finančno poročilo 
 

Predsednica je predstavila finančno poročilo za obdobje od 1. 5. do 31. 8,2023.  
Stanje računa na dan 3. 5. 2023 je bilo 58.528,82 EUR, na dan 7. 9. 2023 pa 
54.822,78 EUR.  
V obdobju 1. 5. do 31. 8. 2023 je KS Lesce imela 17. 837,07 EUR prihodkov in 21. 
243,85 EUR odhodkov. 
 

 
SKLEP: Finančno poročilo se potrdi. 

 
 

4. Družbeni center – investicije 
Čez poletje je bilo in se še izvajajo nekatere investicije v Družbenem centru. V 
restavraciji je bil zaradi počene cevi narejen nov vodovod. Po renovaciji se klet 
še ni prebelila.  
Med močnimi nalivi zalilo pisarno Turističnega društva. Ugotovljeno je bilo, da so 
imeli napeljavo klime napeljano v žleb, ki pa je bil v nekem trenutku zaradi neurij 
poln in je voda tekla po cevi klime nazaj v pisarno.  
Strokovnjak si je ogledal tudi klet v restavraciji in podal mnenje o sanaciji.  

 
- Franci Kapus poroča o fotovoltaiki in o tehničnih postopkih za priklop na 

omrežje. Potrebno  je pridobiti soglasje za montažo zunanje omarice in za 
izvedbo pridobiti predračun od Elektrogradnje Štefelin. Soglasje imamo za 
združitev dveh števcev in za postavitev zunanje omarice. 

 
SKLEP: Obstoječa števca se združita in števec se prestavi. Postavi se 
zunanja omarica. 
Predsednica pooblasti člana Sveta, Francija Kapusa za urejanje 
dokumentacije in postopka izgradnje fotovoltaike.   
 

- Pred vhodom v knjižnico se je postavila klančina. Potekala je razprava o 
parkirnih prostorih pred knjižnico. Knjižnica je zaprosila tudi za stojala za 
kolesa. 

 
SKLEP: Pred  knjižnico se postavita cvetlična korita in stojalo za 
kolesa. Izbriše se tudi dva  parkirna prostora, ki sta pred vhodom v 
knjižnico in se na njem nariše H. 
 

Ob nalivih je bilo ugotovljeno, da je streha oziroma napušč pri vhodu v KS 
dotrajan in ga je potrebno sanirati.  

- Sanacija pred vhodom v prostore KS Lesce lesen napušč je treba zapreti in 
nasuti izpran pesek okoli žleba kjer so luknje. Odtoki žlebov so bili pregledani in 
so pretočni. 

- Obrezati je potrebno hrast in bukev ter za izvedbo dobiti predračun od Bizjak 
Jana. 

- Stopnice so delno popravljene in je treba narediti nove betonske, ker je izvedba 
starih zelo slabo narejena. Poleg bi naredili še klančino do restavracije in 
ograjo. 



- Streha pri izhodu nape je poškodovana- zaradi hoje po strehi in je potrebna 
menjava do žlebu. 

- Nova napa ne dela že celo poletje in je podana reklamacija, ki se rešuje, vodi jo 
Miha Gluščič. Preden se izvede popravilo, mora sodni izvedenec podati 
poročilo. 

 
SKLEP: Sanacije in popravila nadzirata Branko Nerat, Franci Kapus in 
Branko Rupar. 

 
 

5. Druge investicije 2023 
- Investicija cesta Rožna dolina – cesto, kjer je Elektro Gorenjska položil nov 

kabel, je potrebno preplastiti. Ocena stroška je 25.000,00 eur. Elektro 
Gorenjska prispeva 4.500,00 eur, komunala 5.000,00 eur, KS 10.000 – 
15.000,00 eur. 

 
SKLEP: Preplastitev se izvede, KS Lesce prispeva 10.000 eur. 
 

- Pridobili smo projektno dokumentacijo za urejanje območja Dahau. Strošek je 
ocenjen na okoli 100,000 eur. KS Lesce tega denarja nima in se pozove Občino 
da umesti zadevo v plan investicij. 

 
- Radarsko tablo na Železniški ulici se prestavi v vidno polje, ker so nasadili nova 

drevesa. 
- Mojca Bešter je izpostavila, da se umiri promet skozi Studenčice in da bodo 

zbrali podpise za umestitev hitrostnih ovir. Po zbranih podpisih se na občino 
poda vloga. 

 

SKLEP: Sanacije in popravila nadzirata Branko Rupar in Miha Gluščič. 
 
 

6. Prometna problematika (Valvasorjeva, Begunjska) 

 
- Krajani iz Valvasorjeve ulice so podali predlog da se uredi cona 30. Pismo so 

naslovili tudi na Občino Radovljica. S Strani KS je že bila poslana ideja za cono 
za celo naselje Dachau. 

 
- Prebivalec Begunjske ulice, Domen Torkar je OS Občine Radovljica podal 

pobudo za preveritev učinka ponovne vzpostavitve enosmernega prometa na 
Begunjski cesti.  

 
 

SKLEP: Sanacije in popravila nadzirata Branko Rupar in Miha Gluščič. 
Člani sveta KS Lesce niso naklonjeni ponovni vzpostavitvi enosmernega 
prometa na Begunjski cesti.  



7. Participativni proračun – izvedba 
 

- V tem tednu so se montirale videokamere. Povezati jih je potrebno še s  
snemalnikom. Montaža ograje bo izvedena predvidoma v oktobru 2023. 
Pri ograji je bil predračun višji od odobrenih sredstev, pri videokamerah pa nižji, 
tako da bo Občina Radovljica pripravila sklep o prenosu sredstev iz enega 
projekta na drugega. 

 
SKLEP: Nadzor nad deli 

 
 

8. Aktualni prostorski akti Občine Radovljica 
Občina Radovljica je razpisala javne obravnave za: 
- 5SD PRO Radovljica (skladno z 298. členom ZUreP-3 po ZPNačrt 
- 1SD SPRO Radovljica z UZ Radovljica - Lesce (skladno z 298. členom 
ZUreP-3 po ZPNačrt)  
- 3SD ZN ''Na Plani'' v Lescah:   
- 2SD OPPN Leški hrbet  

 
Javne obravnave so razpisane za Trato in Leški Hrbet ter Plano. Spremembe so v 
glavnem  za dodatne objekte kjer se je izkazalo da je še prostor. Na Leškem hrbtu pa je 
umešen še toplar. Vrisane poti pa je treba ohraniti. 
 

SKLEP: S spremembami so svetniki soglašali. 
 

 

9.  Tajništvo KS 
 
Tajnik KS Lesce je zaposlen še do oktobra 2025, za KS Lesce 6 ur na teden.  
Dogovor z Občino o delu tajnika, Boštjana Breliha je, da ko je seja, v ponedeljek na KS 
dela dve uri dve uri manj, ki ju nadomesti v četrtek ko je seja. Tako ne bo presegel 
delovnega časa po pogodbi za zaposlitvi. 
Ker je sedaj tajnik na KS prisoten le po šest ur na teden, je Boštjan Brelih Svetu KS 
predlagal pomoč z delom študentke Eme Bešter, ki opravlja študentsko pripravništvo na 
Občini Radovljica, s katero bi izpeljali razgovor. 
 

SKLEP: Za ureditev razmer se dogovori Špela Globočnik. 
 
 

10. Poplave avgust 2023 

 
V Lescah ni bilo posebnosti, le v kampu Šobec je poplavilo spodnjo plano s šotori in je 
bila potrebna evakuacija. 
Predsednica KS Lesce je po prvi noči avgustovskih poplav Kampu Šobec in kampu 
River Camping Bled za njihove goste ponudila prostor za prenočitev v dvorani KS 
Lesce. Z NK Lesce se je dogovorila tudi za možnost uporabe njihovih garderob za 
tuširanje. V prostorih KS Lesce sta eno noč prenočila dva turista, ki pa sta se tudi 
oprhala pri nogometaših in odšla zadovoljna. 
 
Za vas Hlebce pa je Matej Burgar povedal, da je bilo kar hudo, saj je ob 2:00 ponoči 
začela teči voda iz polja od Poljč po jarku do Hlebc, vendar ta jarek je farma iz Poljč  
 
 



v preteklosti kar zasula. Voda je zato prišla direktno v vas Hlebce. Zato je bil poslan 
predlog za rešitev pred nalivi na Občino. 
Na farmi je treba jarek odkopati v prvotno stanje in v vasi narediti en podboj za pretok 
vode. Na polju pred letališčem pa voda takoj ponikne. 
Izvedena so bila črpanja vode iz kleti in pri tem je bila uničena tudi ena črpalka. 

 

Člani sveta so  razpravljali tudi o donaciji gasilcem, ki so v avgustovskih poplavah 
sodelovali pri sanaciji tako v kraji, občini, kot tudi po drugih krajih Slovenije. Pri tem so 
uničili kar nekaj opreme. Člani soglasno sklenejo, da se PGD Lesce in PGD Hlebce 
kupi opremo v višini 2.000,00 EUR.  

 

SKLEP: Za nabavo uničene opreme se pridobi predračuna za vsako PGD po 
2.000,00 €. 

 

 
11. Krajevni praznik – poročilo 

 
Predsednica je podala poročilo o izvedbi prireditev, ki so bile izvedene preko poletja. 
Obisk je bil zadovoljiv, vendar udeležba svetnikov je bila zelo slaba. Na Šobcu ni bila 
organizirana niti odbojka na mivki in tudi turnir v minigolfu.  
 
Član sveta Brane Nerat je izrazil nezadovoljstvo, ker člani niso bili seznanjeni, da se 
bodo na proslavi podelila priznanja predsednice Sveta KS Lesce. Za podelitev teh 
priznanj je predsednica obrazložila zakaj se je tako odločila in jih tudi podelila. Veliko 
jubilantov ali drugih nagrajencev je priznanja KS Lesce v preteklosti že prejelo, na 
proslavi pa se jih je omenjalo, zato se je predsednici zdelo smiselno, da kot lepo gesto, 
prejmejo priznanja predsednice Sveta KS Lesce.  
 
Član Sveta KS Lesce Brane Rupar je izrazil pomislek, ali bi se praznik KS Lesce še 
vedno praznoval 14. julija, kar predstavlja začetek gradnje Šobca, ali se praznik 
organizira na drug datum, ki bi ga bilo potrebno poiskati v zgodovinskih dejstvih (npr. 
15. avgust - Veliki Šmaren, ko obeležujemo Marijino vnebovzetje, kot se imenuje leška 
cerkev). 
 

SKLEP: Svetniki so poročilo potrdili 
 
 

12. Razno 
a) Delo KS preko poletja 

Branko Rupar je podal ustno poročilo o delih ki so se izvedla preko poletja pri Centru za 
odvod meteorne vode in stanje žlebov ter obnovo stopnic.  
Stanje skodel na pokopališču je na dveh delih zelo slabo in je treba načrtovati 
zamenjavo. Predlog za montažo avtomata za sveče je predstavila Špela Globočnik. 
 

SKLEP: Skodle se naroči za obzidje ki loči novo od starega pokopališča. 
Predlog za postavitev avtomata za sveče na pokopališču se zavrne. 

 
b) Sestanek pri županu 

Predsednica je podala ustno poročilo iz sestanka in je mnenja da sestanek ni bil 
produktiven saj se je za vse zadeve glede problematike potrebno obrniti na Urško 
Zakrajšek in le glede klime se je treba dogovoriti z direktorjem Radovljiške knjižnice. 
 
 
 



Ureditev parkirišča pri balinišču bo urejeno v sklopu ureditve ceste za Verigo. 
 
Predsednica je direktorico občinske uprave zaprosila za podatke o prejemu sredstev iz 
naslova turistične takse, prispevkov za zemljišča, davkov iz Lesc in koliko je bilo 
investicij v našo KS. V odgovor je dobila da ima statistiko davčna uprava, vendar je 
Župan zagotovil da bomo te podatke dobili. 
Edini podatek, ki ga je dobila je bil, da je bilo v Lesce od leta 2010 investiranih 13 
milijonov evrov. 
 

c) Drugo 
- Zemljišče pri krožišču za Lancovo je že vpisano na občino Radovljica- kdaj bo 

izpeljana investicija povezave pločnika. 
- Torkarjevo vprašanje smisla zapore Begunjske ceste, Svet KS Lesce se strinja 

z zaporo, saj je bil v regionalno cesto umeščeno križišče za obojestranski 
odcep na Begunjsko cesto in s tem smo dobili edino neprometno cono v 
Lescah, kjer se lahko priredijo dogodki za katere ni potrebno zapirati ceste. 

 
 
 

 
Zapisnik napisal       Špela Globočnik 
Boštjan Brelih  Predsednica Sveta KS Lesce 


